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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi tesz a kormány annak érdekében, hogy ne kelljen 
több hetet várni egy laborvizsgálatra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

A tapasztalatok azt mutatják, hogy jelentősen megnövekedett a várakozási idő a laborvizsgálatok
esetében  is.  Bizonyos  körzetekben  akár  több  hetet  is  várakozni  kell  a  szükséges  vizsgálatok
elvégzésére. A szakma jelzései alapján úgy tűnik, hogy a vizsgálatkérések száma is megnövekedett,
de a szakrendelők is bajban vannak, hiszen a labormintákat elemző cégek is megemelték áraikat.
Mivel  a  NEAK  meghatározott  számú  vizsgálatot  finanszíroz,  ezért  kénytelenek  várakoztatni  a
betegeket.  Azonban  a  beteg  szempontjából  életveszélyes  is  lehet  egy  hosszabb  várakozási  idő,
hiszen egy később felállított diagnózis ronthatja a gyógyulási esélyeket.

 

Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. Mi tesz a kormány annak érdekében, hogy ne kelljen több hetet várni egy laborvizsgálatra?
2. Miért nem finanszírozza le a NEAK a szakrendelők vizsgálati többletigényét?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. március 30.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)


